

Title (en)

SYSTEM FOR THE TRANSMITTAL OF AN AUTHORIZED VOLUME TO A USER STATION SUCH AS, FOR EXAMPLE, AN ELECTRICAL APPLIANCE.

Title (de)

SYSTEM ZUR ÜBERTRAGUNG EINES BERECHTIGUNGSVOLUMENS AN EINE VERBRAUCHSSTATION WIE Z.B. ELEKTROGERÄTE.

Title (fr)

SYSTEME DE TRANSMISSION D'UN VOLUME AUTORISE A UNE STATION DE CONSOMMATION, PAR EXEMPLE DES APPAREILS ELECTRIQUES.

Publication

**EP 0218616 A1 19870422 (DE)**

Application

**EP 86901863 A 19860319**

Priority

DE 3509914 A 19850319

Abstract (en)

[origin: WO8605612A1] The transmittal is effected by means of a data carrier (4) which is activated at an activating station (2). The activation station (2) and the evaluation station (1) are designed in such a way that consecutive data carriers (i, i + 1, ...) carry corresponding variable information (j, j + 1, j + 2 ...). The variable information is stored in the evaluation station. After each user operation the respective j item of information (in the series) after being read is replaced by the j + 1 information (and so on). In this way the possibility is eliminated that the information recorded in the data carrier will be duplicated or used more than once to release a user appliance.

Abstract (fr)

Dans un système de transmission d'un volume autorisé à une station de consommation (3), la transmission est effectuée à l'aide d'un support de données (4) activé par une station d'activation (2). La station d'activation (2) et la station d'évaluation (1) sont construites de sorte que des supports de données consécutifs (i, i + 1, ...) portent des informations variables correspondantes (j, j + 1, j + 2, ...). Les informations variables sont enregistrées dans le dispositif d'évaluation. Après chaque utilisation, les informations j sont remplacées, après leur lecture, par des informations j + 1. On évite ainsi que les informations enregistrées sur un support de données ne soient reproduites ou réutilisées plusieurs fois pour donner accès à un appareil de consommation.

IPC 1-7

**G07F 7/00; G07F 13/02**

IPC 8 full level

**G07F 7/00** (2006.01); **G07F 7/12** (2006.01); **G07F 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G07F 7/08** (2013.01); **G07F 7/12** (2013.01); **G07F 13/025** (2013.01); **G07F 17/0014** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605612A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8605612 A1 19860925**; AU 5662186 A 19861013; DE 3509914 A1 19861002; EP 0218616 A1 19870422

DOCDB simple family (application)

**EP 8600157 W 19860319**; AU 5662186 A 19860319; DE 3509914 A 19850319; EP 86901863 A 19860319